
RADA POWIATU  

w SIEDLCACH 

 OR.0002.1.2025 

PROTOKÓŁ NR VIII/2025 
z VIII Sesji Rady Powiatu w Siedlcach, 

odbytej w dniu 26 lutego 2025 roku  

 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Bartłomiej Kurkus o godzinie 10:02 otworzył Sesję 

wypowiadając formułę: „Otwieram VIII Sesję Rady Powiatu w Siedlcach”. 

 

Na wstępie  poinformował, że zgodnie z art. 15 ust. 1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r.  

o samorządzie powiatowym (tj. Dz.U.2024.107 ze zm.) obrady Rady Powiatu są transmitowane 

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, a nagrania obrad udostępniane 

w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Powiatu oraz w inny sposób 

zwyczajowo przyjęty. Poprosił wszystkich o wyraźne i konkretne wypowiedzi, ponieważ 

nagrania muszą być uzupełniane o napisy dla osób niesłyszących, zgodnie z przepisami ustawy 

z dnia 23 września 2020 roku o dostępności cyfrowej stron internetowych i aplikacji mobilnych 

podmiotów prawnych. W związku z tym, zwrócił się do radnych oraz zaproszonych gości 

chcących zabrać głos o podchodzenie w wyznaczonej kolejności do mównicy i mówienie do 

mikrofonu, gdyż w innym przypadku nie będzie słychać wypowiedzi na nagraniu. Następnie 

powitał obecnych na posiedzeniu radnych, zaproszonych gości i wszystkich mieszkańców 

powiatu siedleckiego. Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu.  

 

 

Ad. 2.  

Po otwarciu obrad, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do punktu 2. Porządku obrad tj.  

Sprawdzenia listy obecności i stwierdzenia kworum. Poprosił radnych o zalogowanie się do 

systemu na urządzeniach do głosowania, a następnie na podstawie listy obecności stwierdził, 

że w sesji bierze udział 18 radnych, co wobec ustawowego składu Rady, wynoszącego 21 osób 

stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwał, wniosków i wydawania opinii. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. Lista zalogowanych 

radnych stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 3.  

Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do realizacji punktu 3 porządku obrad tj. Wnioski 

do porządku obrad. Zapytał, czy są jakieś wnioski do porządku obrad?   

Wniosków nie zgłoszono, wobec czego stwierdził, że porządek obrad przesłany radnym 

pozostaje bez zmian i przedstawia się następująco:  

1. Otwarcie obrad.  

2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie kworum.  

3. Wnioski do porządku obrad.  

4. Przyjęcie Protokołu z VII Sesji Rady Powiatu w Siedlcach.  

5. Przyjęcie sprawozdania z pracy Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.  

6. Informacja o działalności Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego na rzecz 

rolników w 2024 roku.  

7. Informacja o działalności Mazowieckiej Izby Rolniczej Oddział Siedlce w 2024 roku.  

8. Informacja o działalności Społecznej Straży Rybackiej w 2024 roku.  

9. Informacja Komendanta Miejskiego Policji w Siedlcach o działalności Policji na terenie 

powiatu siedleckiego w 2024 roku.  

10. Informacja Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w Siedlcach  

o działalności Straży na terenie powiatu siedleckiego w 2024 roku.  

11. Przyjęcie informacji na temat realizacji zadań powiatowych powierzonych Miejsko - 

Gminnej Bibliotece Publicznej w Mordach w 2024 roku.  

12. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu 

Siedleckiego za 2024 rok.  

13. Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

jednostkę samorządu terytorialnego za 2024 rok.  

14. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Planu kontroli Komisji Rewizyjnej za 2024 rok. 

15. Przyjęcie sprawozdań z działalności Komisji Rady Powiatu w 2024 roku:  

- Komisji Rewizyjnej,  

- Komisji Budżetu,  

- Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska,  

- Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej,  

- Komisji Infrastruktury, Bezpieczeństwa Publicznego i Rynku Pracy,  

- Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

- doraźnej Komisji ds. Realizacji i Monitorowania Działań w Zakresie Utrzymania, 

Remontów i Inwestycji Drogowych Powiatu Siedleckiego w latach 2024 – 2029. 

16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Siedleckiego na lata 2025 - 2028.  
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17. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na 2025 rok 

Powiatu Siedleckiego.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad udzielania spółkom wodnym dotacji 

celowej, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji oraz sposobu jej rozliczania. 

19. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Rady Powiatu w Siedlcach z dnia 12 sierpnia 

2016 roku w sprawie ustalenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu powiatu 

siedleckiego na finansowanie lub dofinansowanie działań z zakresu ochrony środowiska 

i gospodarki wodnej. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2025 roku Miastu Siedlce 

na zakup urządzeń medycznych dla Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Siedlcach. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie nadania statutu samorządowej 

instytucji kultury pod nazwą Dom Pracy Twórczej „Reymontówka ” w Chlewiskach.  

22. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej podjęcia uchwały 

kierunkowej zobowiązującej władzę wykonawczą do użycia wszelkich metod 

prawnych, aby nie dopuścić do utworzenia na jej terenie jakichkolwiek ośrodków dla 

imigrantów nielegalnie przekraczających granicę. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie petycji wniesionej przez Urząd Cywilnej i Demokratycznej 

Kontroli. 

24. Informacja Przewodniczącego Rady. 

25. Zamknięcie obrad. 

 

 

Ad. 4.  

Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do realizacji punktu  porządku obrad tj. Przyjęcie 

Protokołu z VII Sesji Rady Powiatu w Siedlcach. 

Poinformował, że Protokół był przesłany radnym i do dnia Sesji nie wpłynęły co do niego żadne 

uwagi ani wnioski, zapytał, czy ktoś z radnych chce jeszcze zgłosić jakieś uwagi do protokołu? 

Uwag nie zgłoszono, zatem przystąpił do głosowania nad przyjęciem Protokołu z VII Sesji 

Rady Powiatu w Siedlcach. 

- „za” przyjęciem Protokołu głosowało 18 radnych. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu w Siedlcach, w obecności 18 

radnych, jednomyślnie przyjęła Protokół z VII Sesji Rady Powiatu w Siedlcach.  
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Ad. 5.  

Po wyczerpaniu porządku w punkcie 4, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do 

realizacji 5 punktu porządku obrad, tj. „Przyjęcie sprawozdania z pracy Zarządu Powiatu  

w okresie międzysesyjnym.” Stanowi ono załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

Chętnych do zabrania głosu nie było, zatem zarządził głosowanie. 

- „za” przyjęciem Sprawozdania głosowało 18 radnych. 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr  6 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu w Siedlcach, w obecności 18 

radnych jednomyślnie przyjęła Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu w okresie 

międzysesyjnym. 

 

 

Ad. 6.  

Po wyczerpaniu porządku w punkcie 5, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do 

realizacji 6 punktu porządku obrad, tj. Informacja o działalności Kasy Rolniczego 

Ubezpieczenia Społecznego na rzecz rolników w 2024 roku. Informacja ta stanowi załącznik 

nr 7 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że z przedmiotową Informacją zapoznała się 

Komisja Rolnictwa, oraz że nie podlega ona głosowaniu na Sesji, jak i pozostałe Informacje 

przedłożone Radzie do wiadomości przez jednostki niepodlegające. Następnie zapytał, czy ktoś 

chciałby zabrać głos w tym punkcie i otworzył dyskusję.  

Chętnych do zabrania głosu nie było, wobec czego Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, 

że Rada Powiatu w Siedlcach, zapoznała się z Informacją o działalności Kasy Rolniczego 

Ubezpieczenia Społecznego na rzecz rolników w 2024 roku. 

 

 

Ad. 7.  

Po wyczerpaniu porządku w punkcie 6, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do 

realizacji 7 punktu porządku obrad, tj. Informacja o działalności Mazowieckiej Izby Rolniczej 

Oddział Siedlce w 2024 roku. Informacja ta stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
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Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że z przedmiotową Informacją zapoznała się 

Komisja Rolnictwa. Następnie zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie i otworzył 

dyskusję.  

Chętnych do zabrania głosu nie było, wobec czego Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, 

że Rada Powiatu w Siedlcach, zapoznała się z Informacją o działalności Mazowieckiej Izby 

Rolniczej Oddział Siedlce w 2024 roku. 

 

 

Ad. 8.  

Po wyczerpaniu porządku w punkcie 7, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do 

realizacji 8 punktu porządku obrad, tj. Informacja o działalności Społecznej Straży Rybackiej 

w 2024 roku. Informacja ta stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że z przedmiotową Informacją zapoznała się 

Komisja Rolnictwa. Następnie zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie i otworzył 

dyskusję.  

Chętnych do zabrania głosu nie było, wobec czego Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, 

że Rada Powiatu w Siedlcach, zapoznała się z Informacją o działalności Społecznej Straży 

Rybackiej w 2024 roku. 

 

 

Ad. 9.  

Po wyczerpaniu porządku w punkcie 8, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do 

realizacji 9 punktu porządku obrad, tj. Informacja Komendanta Miejskiego Policji w Siedlcach 

o działalności Policji na terenie powiatu siedleckiego w 2024 roku. Informacja ta stanowi 

załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że z przedmiotową Informacją zapoznała 

Komisja Infrastruktury. Następnie zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

Jako pierwszy głos zabrał Komendant Miejski Policji w Siedlcach Andrzej Dziewulski, 

który w oparciu o przedłożoną Informację podsumował stan bezpieczeństwa na terenie powiatu 

siedleckiego obsługiwanego przez Komendę Miejską Policji w Siedlcach i jej Komisariaty  

w Mordach, Mokobodach i Skórcu. Przytoczył dane liczbowe, z których wynika, że w roku 
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sprawozdawczym na terenie powiatu odnotowano znaczny spadek przestępstw w porównaniu 

do roku poprzedniego, przy jednoczesnym wzroście ich wykrywalności. Ujawniono też więcej 

wykroczeń i interwencji w stosunku do roku 2023. W zakresie bezpieczeństwa drogowego 

Komendant poinformował, że w 2024 roku odnotowano o 25 wypadków mniej w stosunku do 

roku 2023, przy czym zginęło 4 osoby więcej, a 52 osoby mniej odniosło obrażenia ciała. 

Następnie Komendant podziękował za dotychczasową współpracę Powiatu i udzielone 

wsparcie Policji oraz zwrócił się z prośbą o wsparcie również w roku obecnym na zakup 

samochodu. 

Przewodniczący Rady Powiatu podziękował za wypowiedź i otworzył dyskusję w punkcie. 

Radny Kazimierz Prochenka powiedział, że wsparcie finansowe udzielane przez Powiat jest 

wyrazem dobrej współpracy z Policją i należy je utrzymywać. Zauważył, że ze sprawozdania 

wynika, że przestępczość maleje, zwiększyła się liczebność policjantów i nastąpił wzrost 

wykrywalności. Korzystając z okazji obecności Komendanta na sesji, poprosił by ustosunkował 

się on do dość kontrowersyjnych zachowań policjantów, podczas różnego rodzaju wydarzeń, 

np. ubiegłorocznych manifestacji rolniczych na terenie kraju, gdzie doszło do pobicia rolników. 

Zaznaczył, że nie ma zastrzeżeń do działania lokalnej Policji, ale poza terenem powiatu już te 

działania są różne. Wyraził opinię, że obserwując zamieszki do jakich dochodzi podczas np.  

składania kwiatów i zniczy pod pomnikiem ofiar katastrofy smoleńskiej ma wrażenie, że 

policjanci chronią tych, którzy te zamieszki wywołują. Radny zapytał również, czy Komenda 

jest przygotowana na relokacje imigrantów na terenie miasta i powiatu. 

Komendant Miejski Policji w Siedlcach Andrzej Dziewulski wyjaśnił, że w jego ocenie jest 

najważniejsza mała ojczyzna i na tej płaszczyźnie współpraca z Powiatem Siedleckim 

przebiega na najwyższym poziomie. W roku ubiegłym, tak jak i w innych częściach kraju, tak 

i na terenie powiatu tj. w Iganiach, również odbywały się protesty rolników. Ich organizacja 

przebiegała w porozumieniu z tutejszą Komendą Policji, po to, aby rolnicy byli bezpieczni. 

Uzgodniono objazdy, sposób ustawienia rolników w miejscu protestu. Nie było żadnych 

ekscesów, żadnych wykroczeń. Ciężko jest natomiast odnosić się do jakichś incydentów  

w kraju, kiedy nie było się tam na miejscu i się nie uczestniczyło w nich. Komendant zapewnił, 

że na terenie powiatu zarówno rolnicy jak i inne osoby protestujące, powinny czuć się 

bezpieczne. W odniesieniu do imigrantów, Komendant wyjaśnił, że siedlecka policja ma wiedzę 

na temat miejsc przebywania obcokrajowców, są one kontrolowane i nie stwierdzono 

nielegalnie przebywających imigrantów.  W odniesieniu do przestępczości obcokrajowców 

poinformował, że najczęściej są to nietrzeźwi kierujący. 
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Przewodniczący Rady Powiatu podziękował za wypowiedź. Więcej chętnych do zabrania 

głosu nie było, wobec czego Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu  

w Siedlcach, zapoznała się z Informacją Komendanta Miejskiego Policji w Siedlcach  

o działalności Policji na terenie powiatu siedleckiego w 2024 roku. 

 

 

Ad. 10.  

Po wyczerpaniu porządku w punkcie 9, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do 

realizacji 10 punktu porządku obrad, tj. Informacja Komendanta Miejskiego Państwowej Straży 

Pożarnej w Siedlcach o działalności Straży na terenie powiatu siedleckiego w 2024 roku. 

Informacja ta stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  

___________________________________________________________________________ 

Komendant Miejski Policji w Siedlcach Andrzej Dziewulski o godz. 10:23 opuścił salę 

obrad. Przewodniczący Rady Powiatu podziękował przybyłym gościom za przybycie  

i poinformował, że z uwagi na obowiązki służbowe mogą opuścić ciąg dalszy obrad.  

___________________________________________________________________________ 

 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że z przedmiotową Informacją 

zapoznała się Komisja Infrastruktury, po czym zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym 

punkcie i otworzył dyskusję.  

Chętnych do zabrania głosu nie było. Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że  

w dniu dzisiejszym o godzinie 12 w siedzibie PSP w Siedlcach nastąpi uroczyste przekazanie 

obowiązków przez obecnego Komendanta Miejskiego Straży Andrzeja Celińskiego, toteż  

z wiadomych względów nie jest obecny na dzisiejszej Sesji Rady, ale ewentualne pytania do 

informacji zostaną przekazane pisemnie do następcy.  

 

 

Ad. 11.  

Po wyczerpaniu porządku w punkcie 10, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do 

realizacji 11 punktu porządku obrad, tj. Przyjęcie informacji na temat realizacji zadań 

powiatowych powierzonych Miejsko - Gminnej Bibliotece Publicznej w Mordach w 2024 roku.  

Informacja ta stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  
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Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Informacja podlega głosowaniu, po czym 

otworzył dyskusję w tym punkcie. 

Chętnych do zabrania głosu nie było, wobec czego Przewodniczący Rady Powiatu zarządził 

głosowanie.  

- „za” przyjęciem Informacji głosowało 18 radnych.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu w obecności 18 radnych, 

jednomyślnie przyjęła Informację na temat realizacji zadań powiatowych powierzonych 

Miejsko - Gminnej Bibliotece Publicznej w Mordach w 2024 roku. 

 

 

Ad. 12.  

Po wyczerpaniu porządku w punkcie 11, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do 

realizacji 12 punktu porządku obrad, tj. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Siedleckiego za 2024 rok. Sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Sprawozdanie pozytywnie zaopiniowała 

Komisja Infrastruktury, po czym zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie  

i otworzył dyskusję.  

Chętnych do zabrania głosu nie było, wobec czego Przewodniczący Rady Powiatu zarządził 

głosowanie.  

- „za” przyjęciem Sprawozdania głosowało 18 radnych.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu w obecności 18 radnych, 

jednomyślnie przyjęła Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Powiatu Siedleckiego za 2024 rok. 

 

 

Ad. 13.  

Po wyczerpaniu porządku w punkcie 12, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do 

realizacji 13 punktu porządku obrad, tj. Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich 
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wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 

prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za 2024 rok. Sprawozdanie stanowi 

załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Sprawozdanie pozytywnie zaopiniowały: 

Komisja Budżetu oraz Komisja Oświaty,  po czym zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym 

punkcie i otworzył dyskusję.  

Chętnych do zabrania głosu nie było, wobec czego Przewodniczący Rady Powiatu zarządził 

głosowanie.  

- „za” przyjęciem Sprawozdania głosowało 18 radnych.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu w obecności 18 radnych, 

jednomyślnie przyjęła Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę 

samorządu terytorialnego za 2024 rok. 

 

 

Ad. 14.  

Po wyczerpaniu porządku w punkcie 13, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do 

realizacji 14 punktu porządku obrad, tj. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Planu kontroli 

Komisji Rewizyjnej za 2024 rok. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 18 do niniejszego 

protokołu.  

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Sprawozdanie przyjęła Komisja Rewizyjna, 

po czym otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie?  

Chętnych do zabrania głosu nie było, wobec czego Przewodniczący Rady Powiatu zarządził 

głosowanie.  

- „za” przyjęciem Sprawozdania głosowało 18 radnych.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu w obecności 18 radnych, 

jednomyślnie przyjęła Sprawozdanie z realizacji Planu kontroli Komisji Rewizyjnej za 2024 

rok. 
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Ad. 15.  

Po wyczerpaniu porządku w punkcie 14, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do 

realizacji 15 punktu porządku obrad, tj. Przyjęcie sprawozdań z działalności Komisji Rady 

Powiatu w 2024 roku: Komisji Rewizyjnej, Komisji Budżetu, Komisji Rolnictwa, Leśnictwa  

i Ochrony Środowiska, Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej, 

Komisji Infrastruktury, Bezpieczeństwa Publicznego i Rynku Pracy, Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji, doraźnej Komisji ds. Realizacji i Monitorowania Działań w Zakresie Utrzymania, 

Remontów i Inwestycji Drogowych Powiatu Siedleckiego w latach 2024 – 2029. Sprawozdania 

poszczególnych Komisji stanowią kolejno załączniki nr 20, 21, 22, 23, 24, 25, 26 do 

niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że wszystkie Komisje na posiedzeniach 

przyjęły swoje sprawozdania sporządzone przez ich Przewodniczących, po czym otworzył 

dyskusję i zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie?  

Chętnych do zabrania głosu nie było, wobec czego Przewodniczący Rady Powiatu 

zaproponował, aby przystąpić do głosowania i blokowo poprzez jedno głosowanie przyjąć 

sprawozdania wszystkich Komisji. 

Głosów sprzeciwu nie było, zatem Przewodniczący Rady Powiatu zarządził głosowanie.  

- „za” przyjęciem Sprawozdań głosowało 18 radnych.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu w obecności 18 radnych, 

jednomyślnie przyjęła Sprawozdania z działalności Komisji Rady Powiatu w 2024 roku: 

Komisji Rewizyjnej, Komisji Budżetu, Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska, 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej, Komisji Infrastruktury, 

Bezpieczeństwa Publicznego i Rynku Pracy, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, doraźnej 

Komisji ds. Realizacji i Monitorowania Działań w Zakresie Utrzymania, Remontów  

i Inwestycji Drogowych Powiatu Siedleckiego w latach 2024 – 2029.” 

 

Ad. 16.  

Po wyczerpaniu porządku w punkcie 15, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do 

realizacji 16 punktu porządku obrad, tj. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Siedleckiego na lata 2025 – 2028. Projekt uchwały 
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stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że projekt uchwały pozytywnie zaopiniowały 

Komisja Budżetu oraz Komisja Infrastruktury, po czym zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos 

w tym punkcie i otworzył dyskusję.  

Chętnych do zabrania głosu nie było, wobec czego przystąpił do głosowania.  

- „za” przyjęciem uchwały głosowało 18 radnych.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu w obecności 18 radnych,  

jednomyślnie podjęła Uchwałę Nr VIII/61/2025 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Siedleckiego na lata 2025 – 2028. Stanowi ona załącznik nr 30 

do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 17.  

Po wyczerpaniu porządku w punkcie 16, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do 

realizacji 17 punktu porządku obrad, tj. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian  

w Uchwale Budżetowej na 2025 rok Powiatu Siedleckiego. Projekt uchwały stanowi załącznik 

nr 31 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że projekt uchwały pozytywnie zaopiniowały 

Komisja Budżetu oraz Komisja Infrastruktury, po czym zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos 

w tym punkcie?  

Chętnych do zabrania głosu nie było, wobec czego przystąpił do głosowania.  

- „za” przyjęciem uchwały głosowało 18 radnych.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu w obecności 18 radnych,  

jednomyślnie podjęła Uchwałę Nr VIII/62/2025 w sprawie dokonania zmian w Uchwale 

Budżetowej na 2025 rok Powiatu Siedleckiego. Stanowi ona załącznik nr 33 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 18.  

Po wyczerpaniu porządku w punkcie 17, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do 
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realizacji 18 punktu porządku obrad, tj. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad udzielania 

spółkom wodnym dotacji celowej, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji oraz 

sposobu jej rozliczania. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że projekt uchwały pozytywnie zaopiniowały 

Komisja Budżetu oraz Komisja Rolnictwa, po czym otworzył dyskusję pytając, czy ktoś 

chciałby zabrać głos? 

Chętnych do zabrania głosu nie było, wobec czego przystąpił do głosowania.  

- „za” przyjęciem uchwały głosowało 18 radnych.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu w obecności 18 radnych,  

jednomyślnie podjęła Uchwałę Nr VIII/63/2025 w sprawie ustalenia zasad udzielania spółkom 

wodnym dotacji celowej, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji oraz sposobu jej 

rozliczania. Stanowi ona załącznik nr 36 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 19.  

Po wyczerpaniu porządku w punkcie 18, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do 

realizacji 19 punktu porządku obrad, tj. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Rady Powiatu 

w Siedlcach z dnia 12 sierpnia 2016 roku w sprawie ustalenia zasad udzielania dotacji celowej 

z budżetu powiatu siedleckiego na finansowanie lub dofinansowanie działań z zakresu ochrony 

środowiska i gospodarki wodnej. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 37 do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że projekt uchwały pozytywnie zaopiniowały 

Komisja Budżetu oraz Komisja Rolnictwa, po czym otworzył dyskusję w tym punkcie. 

Chętnych do zabrania głosu nie było, wobec czego przystąpił do głosowania.  

- „za” przyjęciem uchwały głosowało 18 radnych.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu w obecności 18 radnych,  

jednomyślnie podjęła Uchwałę Nr VIII/64/2025 zmieniającą Uchwałę Rady Powiatu  

w  Siedlcach z dnia 12 sierpnia 2016 roku w sprawie ustalenia zasad udzielania dotacji celowej  



13 

 

z budżetu powiatu siedleckiego na finansowanie lub dofinansowanie działań z zakresu ochrony 

środowiska i gospodarki wodnej. Stanowi ona załącznik nr 39 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 20.  

Po wyczerpaniu porządku w punkcie 19, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do 

realizacji 20 punktu porządku obrad, tj. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej w 2025 roku Miastu Siedlce na zakup urządzeń medycznych dla Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Siedlcach. Projekt uchwały stanowi załącznik  

nr 40 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że projekt uchwały pozytywnie zaopiniowały 

Komisja Budżetu oraz Komisja Oświaty, po czym otworzył dyskusję w tym punkcie. 

Radny Michał Okniński zapytał, czy wiadomo, jakie urządzenia medyczne mają być 

zakupione? 

Odpowiedzi udzielił Kierownik Wydziału Rozwoju Tomasz Płatkowski informując, że 

Prezydent Miasta Siedlce jeszcze w ubiegłym roku wystąpił z wnioskiem o udzielenie pomocy 

finansowej na zakup trzech urządzeń medycznych: kamery laparoskopowej wraz z całym 

osprzętem, lampy operacyjnej na salę operacyjną z przeznaczeniem do cięć cesarskich oraz 

aparatu KTG na salę porodową. Kwota dofinansowania wynosi 305 tys. zł. 

Więcej chętnych do zabrania głosu nie było, wobec czego przystąpił do głosowania.  

- „za” przyjęciem uchwały głosowało 18 radnych.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu w obecności 18 radnych,  

jednomyślnie podjęła Uchwałę Nr VIII/65/2025 w sprawie udzielenia pomocy finansowej  

w 2025 roku Miastu Siedlce na zakup urządzeń medycznych dla Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Siedlcach. Stanowi ona załącznik nr 42 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

Ad. 21.  

Po wyczerpaniu porządku w punkcie 20, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do 
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realizacji 21 punktu porządku obrad, tj. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

nadania statutu samorządowej instytucji kultury pod nazwą Dom Pracy Twórczej 

„Reymontówka ” w Chlewiskach. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 43 do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że projekt uchwały pozytywnie zaopiniowała 

Komisja Oświaty, po czym otworzył dyskusję w tym punkcie pytając, czy ktoś chciałby zabrać 

głos? 

Chętnych do zabrania głosu nie było, wobec czego przystąpił do głosowania.  

- „za” przyjęciem uchwały głosowało 18 radnych.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 44 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu w obecności 18 radnych,  

jednomyślnie podjęła Uchwałę Nr VIII/66/2025 w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

nadania statutu samorządowej instytucji kultury pod nazwą Dom Pracy Twórczej 

„Reymontówka” w Chlewiskach. Stanowi ona załącznik nr 45 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 22.  

Po wyczerpaniu porządku w punkcie 21, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do 

realizacji 22 punktu porządku obrad, tj. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

dotyczącej podjęcia uchwały kierunkowej zobowiązującej władzę wykonawczą do użycia 

wszelkich metod prawnych, aby nie dopuścić do utworzenia na jej terenie jakichkolwiek 

ośrodków dla imigrantów nielegalnie przekraczających granicę. Petycja stanowi załącznik nr 

46 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że stanowisko w tej sprawie wypracowała 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, wnosząc do rady o nieuwzględnienie petycji  

i przedkładając projekt uchwały o tożsamej treści, by petycji nie uwzględniać w całości. 

Stanowisko Komisji oraz projekt uchwały stanowią odpowiednio załączniki nr 47 i 48 do 

niniejszego protokołu. Następnie dodał, że petycja została opublikowana w Biuletynie 

Informacji Publicznej Starostwa, w zakładce petycje kierowane do rady powiatu w 2024 roku, 

toteż każdy może się z nią zapoznać. Radni otrzymali również treść petycji, stanowisko Komisji 

w tej sprawie jak i projekt uchwały o nieuwzględnienie stawianych w petycji żądań. Zapytał, 
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czy wobec powyższego jest jeszcze potrzeba odczytania treści, któregoś z wymienionych 

dokumentów i czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos w tym punkcie?  

Nie zgłoszono potrzeby odczytywania wymienionych dokumentów, nikt też nie zgłosił chęci 

zabrania głosu, wobec czego Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do głosowania.  

- „za” przyjęciem uchwały głosowało 18 radnych.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu w obecności 18 radnych,  

jednomyślnie podjęła Uchwałę Nr VIII/67/2025 w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 

podjęcia uchwały kierunkowej zobowiązującej władzę wykonawczą do użycia wszelkich 

metod prawnych, aby nie dopuścić do utworzenia na jej terenie jakichkolwiek ośrodków dla 

imigrantów nielegalnie przekraczających granicę. Stanowi ona załącznik nr 50 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

Ad. 23.  

Po wyczerpaniu porządku w punkcie 22, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do 

realizacji 23 punktu porządku obrad, tj. Podjęcie uchwały w sprawie petycji wniesionej przez 

Urząd Cywilnej i Demokratycznej Kontroli. Petycja stanowi załącznik nr 51 do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że stanowisko w tej sprawie wypracowała 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, wnosząc do rady o pozostawienie petycji bez 

rozpatrzenia i przedkładając projekt uchwały o tożsamej treści, by petycję pozostawić bez 

rozpatrzenia. Stanowisko Komisji oraz projekt uchwały stanowią odpowiednio załączniki nr 

52 i 53 do niniejszego protokołu. Następnie dodał, że Radni otrzymali zarówno treść petycji, 

stanowisko Komisji w tej sprawie jak i projekt uchwały o pozostawieniu petycji bez 

rozpatrzenia. Zapytał, czy wobec powyższego jest jeszcze potrzeba odczytania treści, któregoś 

z wymienionych dokumentów i czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos w tym punkcie?  

Nie zgłoszono potrzeby odczytywania wymienionych dokumentów, nikt też nie zgłosił chęci 

zabrania głosu, wobec czego Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do głosowania.  

- „za” przyjęciem uchwały głosowało 18 radnych.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 54 do niniejszego protokołu.  
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Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu w obecności 18 radnych,  

jednomyślnie podjęła Uchwałę Nr VIII/68/2025 w sprawie rozpatrzenia petycji Urzędu 

Cywilnei i Demokratycznej Kontroli. Stanowi ona załącznik nr 55 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.  24.   

Po wyczerpaniu porządku w punkcie 23, Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do 

realizacji 24 punktu porządku obrad, tj. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że wpłynęła Uchwała Nr 3.I./303/2024 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 18 grudnia 2024 r.  

w sprawie opinii o możliwości sfinansowania planowanego deficytu budżetu Powiatu 

Siedleckiego na 2025 rok. Opinia jest pozytywna. 

Następnie poinformował o minionych wydarzeniach w okresie międzysesyjnym. Podziękował 

radnym za udział w nich i zachęcił do reprezentacji Powiatu w kolejnych. 

 

O godzinie 10:41 salę obrad opuścił Radny Mirosław Bieniek. 

 

 

W dalszej kolejności udzielił głosu Kierownikowi Wydziału Rozwoju Tomaszowi 

Płatkowskiemu, który poinformował, że na początku marca zostanie ogłoszony konkurs  

o nagrodę Starosty Siedleckiego. Zasady konkursu przewidują, że nagrodę może otrzymać 

osoba fizyczna wyróżniająca się w działalności na rzecz Powiatu Siedleckiego i jego 

mieszkańców. Nagrody będą przyznawane w dziedzinach: działalność gospodarcza oraz 

działalność społeczna, samorządowa i ofiarność w służbie publicznej. Poza tym przewidziano 

nagrodę honorową Starosty, którą Starosta przyzna osobiście za szczególne zasługi dla 

promocji i wspierania rozwoju Powiatu. Wszystkie nagrody obejmują statuetkę, dyplom oraz 

nagrodę pieniężną. W roku bieżącym każda z nagród będzie wynosiła po 5 tys. zł. Wnioski  

o przyznanie nagród mogą składać mieszkańcy powiatu siedleckiego, organy wykonawcze 

jednostek samorządu terytorialnego z terenu powiatu, instytucje działające i obsługujące 

ludność zamieszkującą na obszarze powiatu oraz organizacje i stowarzyszenia działające na 

terenie powiatu. Termin składania wniosków będzie upływał 31 marca br. Regulamin konkursu 

wraz z formularzem zgłoszeniowym będzie zamieszczony w ogłoszeniu o konkursie,  
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w mediach społecznościowych i stronie Starostwa Powiatowego w Siedlcach.   

Następnie głos zabrał Radny Kazimierz Prochenka, który zwrócił się z prośbą o skierowanie  

do Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w Siedlcach zapytania, czy do 

Komendy Miejskiej PSP w Siedlcach wpłynęły wnioski o rozliczenie się z samochodów 

strażackich, które zostały przydzielone poszczególnym jednostkom OSP i jeśli wpłynęły, to 

jakich jednostek OSP dotyczyły? 

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że pytanie radnego zostanie skierowane na piśmie 

do Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w Siedlcach, następnie zapytał, czy 

ktoś chciałby jeszcze zabrać głos w tym punkcie? 

Ponieważ nie było więcej chętnych do zabrania głosu, punkt ten został wyczerpany. 

 

Ad.  25.  

Po wyczerpaniu porządku obrad, zgodnie z § 23 Statutu Powiatu Siedleckiego o godzinie 10:45 

Przewodniczący Rady Powiatu Bartłomiej Kurkus zakończył obrady wypowiadając 

formułę: „Zamykam VIII Sesję Rady Powiatu w Siedlcach”. 

 

Na tym protokół zakończono. 

    

Przewodniczył: 

       

  

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Małgorzata Sopińska 

PRZEWODNICZĄCY 

RADY POWIATU 

 

/-/ Bartłomiej Kurkus 


